
Raadadviescommissie
(17550\.....)

BESLUITENLIJST

Datum : woensdag 9 april 2014
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer J.G. van Maanen (commissievoorzitter/raadslid SGP), de heer T. Kool 
(SGP/demissionair wethouder), de heer H. Mulder (SGP), de heer C.F. van Wendel de
Joode (VN), de heer drs. E.J. van Tellingen (VN), mevrouw P. van Kuilenburg (GBN),
de heer C. Nijhoff (GBN), de heer A.P.M. Veeken (GBN), mevrouw A. van Noord
(VVD), de heer drs. S.L.T.A.J. Nouwens (VVD), de heer ing. A. van Gellicum (CDA),
de heer J. Andriesse (PvdA), mevrouw H.B. Challik (PvdA), de heer K.G. Steenbergen
(raadsgriffier) en de heer drs. J. Krook (demissionair wethouder).

Afwezig : de heer W. Kurpershoek (VN), de heer A.C. Hakkert (CDA/nog niet beedigd als
raadslid), mevrouw L.H.M. van Ruijven – van Leeuwen (waarnemend burgemeester)
en de heer ing. H.A. Verwoert (demissionair wethouder)

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom.

2. Spreekrecht burgers

In deze vergadering is gebruik gemaakt van het spreekrecht door:
1. mevrouw M. van Gessel (voorzitter dierenambulance Tiel) met betrekking tot 

een niet op de agenda voorkomend onderwerp

Toezegging

De heer Van Tellingen geeft aan als eens eerder aan de wethouder te hebben 
gevraagd om het gesprek aan te gaan met de dierenambulance Tiel. Nu wordt er door 
de inspreekster ook expliciet weer om gevraagd. Hij verzoekt de wethouder dan ook 
om dat gesprek nu wel met hen aan te gaan.
Toezegging wethouder Kool: hij zal de dialoog met de dierenambulance Tiel aan 
gaan op korte termijn. Er kan een afspraak voor worden ingepland bij de secretaresse.

3. Vaststelling agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.
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4. Presentaties

4.1 Presentatie over de stand van zaken bij de regionalisering van de brandweer VRGZ 
door de heer D. van Zanten (regionaal brandweercommandant) en de heer I. van 
Hemert (clustercommandant GNL)

5. Besluitenlijst van de vergadering raadadviescommissie Bestuur van 26 februari 2014 
(inclusief Lijst toezeggingen)

Lijst toezeggingen:
Mevrouw Van Kuilenburg vraagt de wethouder waarom die evaluatie van de 
burgeravonden niet naar voren gehaald kan worden. Het is haar inziens weinig zinvol 
om nog een evaluatie te doen een jaar nadat de burgeravonden zijn gehouden. 
Hiermee doe je de burgers ook tekort, zij hebben recht op een terugkoppeling op hun 
inbreng bij zo'n burgeravond.
Wethouder Kool geeft aan dat de prioriteiten eerst elders hebben gelegen. Er is 
aangegeven dat het nog voor de zomer zou worden geevalueerd en het is nu al bijna 
juni dus nog even geduld alstublieft.

De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

6. Lijst ingekomen stukken

De heer Nijhoff wenst nog even terug te komen op ingekomen stuk D-273. Heeft het 
gesprek dat door de wethouder is toegezegd met de indiener nog plaats gehad.
Wethouder Kool geeft aan dat de raad daarvan een informatienota heeft ontvangen 
waarin alles is gecommuniceerd. De indiener is het met de regelgeving niet eens, er is
contact opgenomen.

Advies De lijst ingekomen stukken kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

7. Mededelingen
• portefeuillehouders
• Regio Rivierenland (programmaraden/algemeen bestuur)
• commissieleden

Wethouder Kool deelt mede dat de provinciale impulssubsidie van een half miljoen 
voor het Molenblok Varik is toegekend door de Provincie Gelderland.
De heer Van Tellingen zegt gelezen te hebben dat die impulssubsidie is verstrekt op 
het plan voor 50 woningen. Er worden er nu toch minder gebouwd?
Wethouder Kool antwoord dat het bestemmingsplan is/wordt gewijzigd voor eerst 31 
woningen en dat er 19 woningen met een wijzigingsbevoegdheid in is opgenomen.

8. Stukken ter advisering

8.1 Voorstel tot het indienen van een zienswijze op de jaarstukken 2013 Regio 
Rivierenland (2014-03-17664)

Raadsbesluit:
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De volgende zienswijze inzake de concept-jaarstukken 2013 aan het DB van de RR 
kenbaar te maken:

a) de budgetten in de begroting reëel begroten;
b) reserves en voorzieningen bij Regio beoordelen op noodzakelijkheid en laten 

vrijvallen als deze niet (volledig) nodig zijn en
c) duidelijkheid verschaffen over de financiële afwikkeling van de fusie tussen 

GGD Rivierenland en GGD Regio Nijmegen in GGD Gelderland-Zuid.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

8.2 Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan "uitbreiding bedrijventerrein 't 
Overrijke" en hiervoor geen exploitatieplan vast te stellen conform het bepaalde in 
artikel 6.12 lid 2 Wro (2014-03-06637)

Raadsbesluit:
a) het bestemmingsplan "uitbreiding bedrijventerrein 't Overrijke"ongewijzigd 

vast te stellen en
b) geen exploitatieplan vast te stellen conform artikel 6.12 lid 2 Wro.

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

9. Informatie

9.1 Informatie over de de komende Nota sturing, bekostiging en inkoop jeugdzorg en 
AWBZ/Wmo in het kader van de regionale transities in het Sociaal Domein door de 
heer P. van Veluw (beleidsmedewerker) en de heer M. Dijks (beleidsmedewerker)

9. Rondvraag

Toezegging

De heer Nijhoff heeft klachten vernomen van burgers uit Haaften, dat de bus van de 
lijndienst met nogal wat snelheid langs de scholen rijdt.
Toezegging wethouder Kool: hij zegt hiervan nog geen berichten te hebben 
ontvangen. Zal navraag doen en zo nodig de busmaatschappij hierover benaderen.
 
De heer Veeken vraagt of er boven de klok in de raadzaal nu een camera hangt en 
waarom de raad daarvan niet in kennis is gesteld.
De raadsgriffier antwoordt dat dit is voorbesproken in de werkgroep RIS en dat uw 
raad hiervoor geld beschikbaar heeft gesteld bij de vaststelling van de begroting. De 
camera hangt er uitsluitend om beelden door te geven naar de centrale hal, als bij veel
bezoekers daar een scherm staat opgesteld. De camera legt geen beelden vast en ze 
worden verder ook (nog) niet uitgezonden.

De heer Van Wendel de Joode vraagt nogmaals aandacht voor de mobiele 
bereikbaarheid in Neerijnen en verzoekt om verbetering.
Wethouder Kool geeft aan hierover al een informatienota aan de raad te hebben 
verstrekt en dat hetgeen daarin te lezen is nog steeds van toepassing is op de huidige 
situatie. De providers zijn hierin nog niet van standpunt veranderd.
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De heer Mulder zegt een visuele beperking te hebben en kan daardoor niet lezen wat 
er geprojecteerd wordt op het scherm midden in de raadzaal. Hij verzoekt om 
hiernaar te kijken en (mogelijk) met een oplossing hiervoor te komen.

De heer Andriesse zegt te hebben begrepen dat er vergevorderde verkoopplannen zijn
voor de gemeentewerkplaats Varik. Hij vraagt aandacht voor de huidige gebruiker, de 
corsoclub Neerijnen.
Wethouder Kool geeft aan dat er gesprekken zijn over een (mogelijke) verkoop, maar
dat het zo ver nog niet is. Tevens heeft hij de raad toegezegd, dat hij terug komt bij de
raad voordat er onomkeerbare stappen zijn gezet, dus voordat er tot verkoop zal 
worden overgegaan.

10. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 22.15 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Bestuur
van 14 mei 2014

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen J.G. van Maanen
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